
Svenska Gordonsetterklubben
Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 20221101

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG), Kristina 

Edh (KE), Peter Hoyer (PH), Jane Hagström (JH), Susann Hortell (SH) och Per 

Grönlund (PG). Adjungerade Mayvor Jonsson under § 13 och Maria Köhler under § 14.

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

§ 2 Kallelse

Mötet ansågs behörigen utlyst.

§ 3 Val av justeringsman

Till justeringsman utsågs KE

§ 4 Dagordningen

Godkändes med ändringen att § 13 och § 14 lyfts upp efter § 4. Statuter 2023 och Årets

Fågelhund läggs till under § 12.

§ 5 Föregående protokoll

Tillägg under paragraf 8 c så diskuterades bröstskydd.

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser

3 minnesanteckningar från FA-DURK.

1 skrivelse från FA-PUR

Skrivelse från Svenska vallhundsklubben som vi ställer oss bakom. PG svarar på mejl.

§ 7 Kassörens redogörelse

218 055,54 SEK på kontot. Riktlinjer för hur ersättning skall betalas ut skall tas fram inför

nästa aktivitet. PH och LB ombesörjer detta.

§ 8 FA

a; FA:s hemsida

Förfrågan om intresse för att starta upp redaktionskommittéen. FA-VU har utsett Camilla

Paradis till att se över arbetsordningen inom FA.

b; Ny variant är på gång; uppstart blir ständigt framflyttad. Skall tas i drift till våren som

planeringen ser ut just nu.

c; Diskussion runt detta. JA tar med sig valda delar av denna diskussion till FA-VU och

FA-DURK.



§ 9 Verksamhetsplan

Uppdaterad verksamhetsplan är utskickad och tidssatt. Tidsplanen för ,,, är satt till 1/3-2023.

§ 10 Huvudprov

a; 2022

Ej så många Gordonsettrar som startade på vårat huvudprov. Vi kan fundera på var vi skall ha

våra huvudprov i framtiden. Skulle alla huvudprov kunna ligga på samma helg??

b; 2023

Marker är klara. MFK kommer att ha utställning torsdag eftermiddag. Huvudprovet går av

stapeln 22-23/9.

c; Vår i Lofsdalen är inplanerat.

11 Utställning 2022

Inget nytt har hänt sedan förra mötet.

§ 12 Övriga frågor

a; Statuter

LB har jobbat vidare och konstaterat att det saknas fysiska priser till våra VP. Diskussion om

detta på nästa möte.

b; Årets fågelhund

FA-VU vill andra statuterna för Årets fågelhund. SGSK vill ej delta i detta arbete då vi anser

att det finns viktigare frågor att arbeta med.

§ 13 Avelsfrågor

a; RAS

Diskussion om hur arbetet med RAS skall fortsätta.

§ 14 Digital publikation

Diskussion om hur en digital publikation skulle kunna se ut. Det pågår inom FA om

redaktionskommittén skall uppstå igen. Kontakt skall tas med SKK om det finns verktyg för

nyhetsbrev i digital form. Maria kontaktar SKK i frågan.

§ 15 Nästa möte

Onsdag 14/12 19.30.

§ 16 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Justeras                                                        Justeras

Per Grönlund                                                   Kristina Edh






